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بیانیه کمیته ساحلی فدراسیون فوتبال پس از اتفاقات بازی فینال
تیم ملی فوتبال ساحلی ایران یکشنبه شب و در دیدار فینال جام 
بیــن قاره ای که در امارات برگزار شــد، با نتیجه 2 بر یک برزیل 
را شکست داد و به عنوان قهرمانی این مسابقات دست پیدا کرد.

بــه دنبال اتفاقات حاشــیه ای در این بازی و مراســم اهدا جام 
قهرمانی به تیم ملی، فدراسیون فوتبال بیانیه ای صادر کرد. متن 

بیانیه کمیته فوتبال ساحلی فدراسیون فوتبال به شرح زیر است:
»قهرمانی تیم ملی فوتبال ســاحلی جمهوری اســامی ایران را 

به محضر رهبر معظم انقاب، خانواده شــهدا و ملت شریف ایران 
تبریک می گوئیم.این دســتاورد حاصل تاش جمعی باشگاهها و 
تیم ملی و در راس آن مجموعه فدراســیون فوتبال بوده اســت و 
باعث شــده بار دیگر توانمندی نخبــگان ورزش ایران در عرصه 
بین المللی به نمایش گذاشــته شــود. اگر چه برخی از بی خردان 
و فرصت طلبان قصد داشــتند با حضور در اطراف استادیوم محل 
برگزاری مسابقه، این موفقیت ها را کم رنگ جلوه دهند و تمرکز 

تیم ملی را بر هم بزنند که خوشبختانه موفق نشدند.
بدیهی است، بر اساس مقررات جمهوری اسامی ایران و منشور 
اخاقی المپیک و قوانین فدراسیون جهانی فوتبال)فیفا(، مبنی بر 
رعایت اصول حاکم بر ورزش فوتبال و پرهیز از هرگونه رفتارهای 
سیاسی در میادین ورزشی، با اشخاصی که در این خصوص اخاق 
حرفه ای و ورزشــی را رعایت ننموده اند، وفق مقررات رسیدگی 

خواهد شد.

ورزشی

اخبار کوتاه 

مراسم رونمایی از پیراهن تیم ملی فوتبال در حالی برگزار می شود 
و برای اولین بار تیم ملی کشورمان با البسه تولیدی یک برند داخلی 
در جام جهانی شرکت می کند تا نام برند ایرانی در بزرگترین میدان 
ورزشی دنیا در کنار برندهای مشهور دنیا خودنمایی کند. برندی که 
۱۸ ســال پیش از یک کارگاه کوچک تولیدی در شهر اندیمشک 
اســتان خوزستان کارش را آغاز کرد و با تولیداتی که در این سال ها 
داشــته اســت، تبدیل به یکی از با کیفیت ترین برندهای پوشاک 
ورزشی دنیا شده است. مالک برند مجید نام آشنایی برای ورزشی ها 
و به خصوص اهالی فوتبال است؛ ساعدی فر فیزیوتراپ تیم ملی در 
جام جهانی ۹۸ بود که پــس از پایان همکاری با تیم ملی، اقدام به 
تاسیس تولیدی پوشاک ورزشی با نام مجید می کند. در گفت وگو با 
ساعدی فر مسیر رسیدن موفقیت اسپانسر ایرانی البسه تیم ملی در 

جام جهانی را مرور کرده ایم.
آقای ســاعدی فر! در ابتدا از نقطه شروع کارتان در تولیدی البسه 
ورزشــی صحبت کنید، البســه ای که امروز در المپیک و مسابقات 
جهانی شناخته شده است و قرار است تیم ملی فوتبال در جام جهانی 

با این برند به میدان برود. 
جرقه راه اندازی تولیدی پوشــاک ورزشی به زمان حضورم در تیم 
ملی فوتبــال برمی گردد. آن روزها وقتی با بازیکنان به مراکز خرید 
می رفتیم، ملی پوشان بیشتر پوشاک و کفش ورزشی خرید می کردند، 
می دیــدم با چه انگیزه ای خرید می کردند، به آنها نگاه می کردم و با 
خودم می گفتم می شــود روزی یک برند البسه ورزشی داشته باشم 
که همه ورزشــکاران و چهره های مشهور طراز اول ایران و جهان، 

خواهان استفاده از تولیدات من باشند.
اینظور بود که عضو کادر پزشکی تیم ملی در جام جهانی 

۹۸ تصمیم گرفت تا وارد کار تولیدی لباس ورزشی شد؛ 
چه سالی فعالیت تان را آغاز کردید؟

ســال 2۰۰۴ بود که تصمیم گرفتم ایده ام را عملی کنم، در شروع 
کار در خارج از کشــور تولید می کردم، وقتی البســه را وارد ایران 
می کردم، گاهی اوقات مشــکل ناقصی سایز و رنگ داشتم و برای 
اینکه دوباره جایگزین کنم. کارم ســخت تر می شد، با توجه به این 
مشکات تصمیم به راه اندازی یک کارگاه کوچک در داخل کشور 

گرفتم تا کمبود البسه از نظر سایز و رنگ را جبران کنم.تاسیس این 
کارگاه کوچک باعث شد تا در ادامه کارمان را توسعه دهیم و الان در 
۴ نقطه کشور در کارگاه های حرفه ای با تجهیزات روز دنیا، در حال 
تولید البسه ورزشی هستیم. تولیدات ما البته تنها محدود به پوشاک 
ورزشی نمی شود، قایق کایاک و تفریحی، وسایل ورزشی ساخته شده 

از فوم مانند تاتامی و کفش و ... را نیز تولید می کنیم.
از شــروع کارتان در ســال ۲۰۰۴ تا امروز ۱۸ سال 

گذشته است، با چند نفر کارتان را شروع کردید و الان 
کجا ایستاده اید؟

کارمان را با ۳، ۴ نفر آغاز کردیم و الان به صورت مســتقیم حدود 
2۰۰ نفر شاغل هستند و به صورت غیر مستقیم هم حدودی ۴۰۰ نفر 
همکاری غیر مستقیم با ما دارند.مرکز تولیدات اصلی ما در اندیمشک 
که زادگاهم اســت، قرار دارد، عاوه بر اندیمشــک، در ســلمان 
شهر،منطقه آزاد اروند آبادان و تهران نیز کارگاه راه اندازی کرده ایم.

شعبه منطقه آزاد اروند در حال توسعه است، در این شعبه با یک سوله 
شــروع کردیم، در ادامه یک مغازه اضافه کردیم و الان هم در حال 
ساخت یک سوله ســه هزار متری هستیم که تا چند ماه آینده راه 
اندازی می شود. با شروع به کار این کارگاه، تولیدمان افزایش زیادی 

خواهد داشت. همچنین به دنبال توسعه کارگاه تهران نیز هستیم.
در حال حاضر با توجه به توســعه ای که کارگاه های 
تولیدی تان داشته اســت، تبدیل به یک برند شناخته 
شده در دنیا شده اید اما به نظر می رسد در داخل کشور 

آن طور این موفقیت دیده نشده است.
این اواخر از رسانه ها یا کم لطفی می بینیم یا آن اعتماد به نفسی که 
ما داریم را کم ارزیابی کرده اند، ما هیچ وقت خودمان را دســت کم 
نمی گیریم، تازه به دوران رسیده نیستیم و نزدیک به 2۰ سال است 
که فعالیت می کنیم. به خاطر شیطنت برخی ها که دوست داشتند یک 
شرکت دیگر اسپانسر تیم ملی شود، یک جو بی اعتمادی را نسبت به 
ما به راه انداختند. مسابقات والیبال ساحلی دنیا را در سال 2۰۱۳ در 
۳۴ نقطه دنیا به عنوان اسپانسر پوشش دادیم، اسپانسر جام جهانی 
والیبال ساحلی در ۴ رده سنی نوجوانان، جوانان، امید و بزرگسالان 
بودیم. چندین ســال است در مســابقات فدراسیون جهانی والیبال 

اسپانسر کشــورهای مختلف هستیم، برند مجید تائیدیه فدراسیون 
جهانی والیبال را دارد، این تائیدیه را فدراســیون جهانی والیبال به 
کارخانه های تولید البسه ورزشی می دهد و تیم های شرکت کننده در 
مسابقات جهانی والیبال ملزم هستند از البسه تولیدهایی استفاده کنند 
که این امتیاز را از FIVB گرفته باشند.شرکت مجید از سال 2۰۰۸، 
این امتیاز و تائیدیه فدراســیون جهانی والیبال را دارد، تولیدی های 
مجید آزمایش های فدراسیون جهانی والیبال را از نظر کیفیت انجام 

داده اند و امتیاز لازم را به دست آورده اند.
با توجه به این موفقیت ها اگر به روز اول شــروع کار 

برگردید، پیش بینی این موفقیت را می  کردید؟
در دوران دبیرستان یادم می آید یدآید سال ۱۹۷2 که المپیک مونیخ 
برگزار شد، عکس ورزشکاران مطرحی که در این مسابقات شرکت 
کرده بودند را پشــت جلد کتاب گذاشته بودم و عکس شان را نگاه 
می کردم و فکرش را نمی کردم که روزی پیراهن و البسه ای را تولید 
کنم که آن قهرمان المپیک روی ســکوی قهرمانی یا روی تشک 
کشــتی می پوشد. برای من یک افتخار است که می بینم بزرگترین 
قهرمانان جهان در المپیک از تولیدات ما استفاده میژکنند، همکارانم 
و بچه های باذوق اندیمشک خالصانه و شبانه روز زحمت کشیدند و 
بهترین ها را تولید کردند که مورد قبول بهترین های ورزش دنیا قرار 
گرفته است.در المپیک ریو  از ۷2 کشتی گیری روی سکو رفتند، ۱۹ 
تای آنها برند مجید پوشــیده بودند، ۱۵ تای آن برند آسیکس و ۱۰ 
تای آن نایک پوشیده بودند. این در حالی است که نایک و آسیسکس 
چندین هزار شعبه و چندین هزار کارمند در سراسر دنیا دارند اما برند 
مجید با چند جوان در اندیمشک کاری کارستان کرده اند و این باعث 

افتخار و خوشحالی است.

جزیده: آمده ام تا راه پیروزی را به 
بازیکنان سایپا نشان دهم

عظیــم جزیده که به تازگی به عنوان ســرمربی تیم والیبال 
سایپا منصوب شده در خصوص شرایط این تیم اظهار داشت: 
سایپا به لحاظ ساختاری تیم خوبی است و پتانسیل بالایی در 
اختیــار دارد. هدف من تغییر ذهنیت بازیکنان اســت و اگر در 
این خصوص موفق شــوم نتایج تیم بهتر خواهد شد. وی در 
مورد اینکه آیا به مسئولان باشگاه سایپا قول حضور در پلی آف 
داده، گفته: هیچ قولی در خصوص اینکه سایپا به پلی آف صعود 
کنــد ندادم. قول دادن کاری حرفه ای نیســت و من هم هیچ 
وقت قولی به کسی نمی دهم. آمده ام تغییراتی ایجاد کنیم و راه 
پیروزی را به بازیکنان نشــان دهم. سرمربی تیم والیبال سایپا 
درباره اینکه چه تغییراتی در ترکیب تیمش ایجاد خواهد کرد، 
عنوان کرد: برای نیم فصل تیم را تقویت خواهیم کرد. اولویت 
ما بازیکنان داخلی هستند و اگر نتوانیم بازیکنان داخلی جذب 
کنیم آن وقت نیم نگاهی به بازیکنان خارجی خواهیم داشــت.
مربی تیم ملی والیبال در خصــوص اینکه فصل جاری لیگ 
برتر را چگونه ارزیابی می کند، گفت: بازیکنان جوانی در لیگ 
حضور دارند که کیفیت بالایی دارند؛ اما باید باتجربه تر شوند تا 
بتوان روی آنها حساب بازی کرد. البته بازیکنانی مثل خانزاده و 
حاجی پور نمایش خودبی تا الان داشته اند. لیگ تا هفته پنجم 
شرایط خوبی به لحاظ کیفی نداشت؛ اما رفته رفته بهتر شد و 
امیدوارم در نهایت لیگ بتواند خروجی های خوبی برای کمک 

به تیم ملی داشته باشد.

 تلاش می کنم 
در لیست نهایی کی روش باشم

سیدحســین حســینی دروازه بان تیم ملی فوتبال ایران در 
حاشــیه تمرین امروز این تیم در جمع خبرنگاران حاضر شد 
و گفت: شــب و روز برای صعــود تیم ملی از مرحله گروهی 
جام جهانی زندگی می کنیم. گروه ســختی داریم ولی تاش 

می کنیم مردم ایران را خوشحال کنیم.
وی در پاســخ به این ســئوال که چقدر امید دارد در لیست 
نهایی کارلوس کی روش برای جام جهانی قرار بگیرد؟ تاکید 
کرد: این به نظر کادر فنی بر می گردد. تاشــم را می کنم در 
لیست نهایی تیم ملی باشم. دروازه بان تیم ملی ایران درباره 
میزان شــناخت از حریفان این تیم در جام جهانی تاکید کرد: 
در این مدت که در مینی کمپ بودیم، هم تمرین می کردیم 
و هم فیلم بــازی حریفان را می دیدیــم. آنالیز خوبی انجام 
شده اســت. تمرینات خوبی پشت سر گذاشته ایم و امیدوارم 
موفق باشیم.حســینی در پایان در خصوص بازی تدارکاتی با 
نیکاراگوئه هم گفت: جایگاه این تیم مهم نیســت. مهم این 
است قبل از حضور در جام جهانی بازی داشته باشیم و چیزی 

که کادر فنی می خواهد انجام بدهیم.

از کاریزمای »کی روش« انرژی می گیریم
امید نورافکن در حاشــیه تمرین دوشــنبه تیم ملی فوتبال 
ایران در جمع خبرنگاران گفت: اردوی ســختی را پشت سر 
گذاشتیم. امیدوارم در بازی دوستانه با نیکاراگوئه برنده باشیم 

و نکات تاکتیکی سرمربی را انجام بدهیم.
وی در خصوص اینکه در تیم ملی رقبای سختی دارد، تاکید 
کرد: تاش می کنم بهترین عملکرد را داشــته باشم. آرزوی 
هر بازیکنی بازی برای تیم ملی کشــورش است. من هم از 

این قاعده مستثنی نیستم.
بازیکن تیم ملی ایران در خصوص کار با کارلوس کی روش 
و اینکه در مصاحبه دیگری گفته بود ســرمربی تیم ملی در 
شبانه روز فقط دو تا سه ســاعت می خوابد، اظهار کرد: قباً 
گفتــه بودم. از انرژی ای که کی روش برای کارش می گذارد 
و از شــخصیت و کاریزمایــی که دارد، انــرژی می گیریم. 

خوشحالم که با او کار می کنم.
نورافکــن در پایان گفــت: کارمان برای صعــود از مرحله 
گروهی جام جهانی سخت است. تیم های خوبی در گروهمان 
هســتند. تمام بازیکنان حریفان ما در تیم های ســطح اول 
حضور دارند. صعود ایران نشدنی نیست ولی باید واقعیت ها را 

قبول کنیم و کار سخت است.

وقتی برند ایرانی بالاتر از نایکی قرار می گیرد

تمرینات تیم ملی فوتبال ایران در فاصله دو هفته مانده به آغاز رقابت های جام جهانی 
2۰22 در حالی پیگیری می شــود که همچنان خبری از حضور کامل لژیونرها در تمرین 

نیست.
برگزاری جام جهانی قطر در پاییز دلیلی است تا باشگاه ها تنها یک هفته قبل از شروع 

مسابقات به بازیکنان ملی پوش خود اجازه حضور در تمرینات تیم ملی را بدهند.
همین موضوع باعث شــده در ۱۴ روز مانده به آغــاز رقابت های جام جهانی قطر، ۱۳ 
بازیکن شــاغل در لیگ برتر ایران به همراه شــجاع خلیل زاده، محمدحســین کنعانی 
زادگان و امید ابراهیمی که در لیگ ســتارگان قطر حضور داشــتند در تمرین تیم ملی 
حاضر شوند. نگاهی مختصر به مصاحبه های چند وقت اخیر ملی پوشان پس از بازگشت 
کارلوس کی روش به نیمکت تیم ملی نشان می دهد آنها بدون اطمینان از حضور قطعی 

در جام جهانی قطر برای موفقیت در این رقابت ها تاش می کنند.
شــجاع خلیل زاده و محمدحســین کنعانی زادگان دو مدافع میانی تیم ملی ایران که 
در بیشــتر بازی های مرحله راهیابی به جام جهانی قطــر جزو بازیکنان اصلی بودند در 
تازه ترین مصاحبه های خود تنها به تمرکز روی تمرینات تیم اشــاره کرده و خود را هم 
سطح سایر بازیکنان توصیف کرده اند تا نه تنها از اتحاد در این تیم صحبت کرده باشند 

بلکه کارلوس کی روش را تحریک نکنند.
سرمربی پرتغالی تیم ملی ایران در دوران هشت ساله حضورش بارها نشان داد هرکس 
بخواهد خود را بالاتر از ســایر نفرات بداند جایی در لیست ملی پوشان ندارد. رفتاری که 

لرزه بر اندام بازیکنان همیشه ثابت در دو سال اخیر بازی های ملی انداخته است.

شــروع خیره کننده مهدی طارمی در این فصل از مســابقات پرتغال 
و لیگ قهرمانان اروپا باعث شــد تا باشــگاه پورتو در فاصله یک سال 
مانده تا پایان قرارداد این مهاجم ایرانی، برای تمدید قرارداد او دســت 

به کار بشود.
طارمی در ســال 2۰2۰ و با امضای قرارداد ۴ ساله، از تیم ریوآوه راهی 
پورتو شد و سومین فصل حضورش در این غول بزرگ پرتغالی را سپری 
می کند. این مهاجم هرچند در دو سال گذشته از رسیدن به عنوان آقای 
گلی پرتغال بازماند اما همواره یکی از کلیدی ترین بازیکنان شــاغل در 
این کشــور بوده و با توانایی ها و گلزنی هایش در کانون توجهات قرار 
داشته است.مهاجم بوشهری پورتو این فصل آمار خیره کننده ای از خود 
بر جای گذاشته است؛ آن هم تا پایان مرحله گروهی لیگ قهرمانان اروپا 
و پایان هفته دوازدهم لیگ پرتغال.طارمی تاکنون ۱۸ مسابقه در تمامی 
رقابت ها یعنی سوپرجام، لیگ پرتغال و لیگ قهرمانان اروپا برای پورتو 
انجام داده است. حاصل تاش این مهاجم به ثمر رساندن ۱۳ گل و ثبت 
۶ پاس گل بوده است که باتوجه به مراحل حذفی لیگ قهرمانان، ادامه 
مســابقات لیگ پرتغال و همچنین در پیش بودن بازی های جام حذفی 

پرتغال، قطعاً آمار او روی این اعداد معطل نخواهد ماند.
شاید به همین دلیل باشد که بحث انتقال طارمی به تیم های دیگر آن 
هم در نقل و انتقالات زمستانی هر روز رنگ و بوی جدی تری به خود 
می گیرد. بعد از آنکه بعضی از رسانه های پرتغال از عاقه باشگاه چلسی 
به جذب طارمی خبر دادند، در ادامه اعام شــد که باشگاه آرسنال هم 
مهاجم ایران را زیر نظر دارد و شــاید در ماه ژانویه، اتفاقات جذابی برای 

یک انتقال بزرگ بین پورتو و آرسنال رقم بخورد.

به نظر می رســد این عوامل باشد شده است تا پورتو برای تمدید یک 
دوره دیگر از قرارداد مهاجم ایرانی خود دست به کار بشود تا در صورت 
فروش او به باشــگاه بزرگ تر، دست بالاتری در نقل و انتقال او داشته 
باشد. روزنامه »ابولا« پرتغال چندی پیش خبر داد پورتو خواهان تمدید 
چهار ســاله قرارداد طارمی شده است. این در حالی است که طارمی هم 
ظاهراً بحث درباره این موضوع را به بعد از مسابقات جام جهانی 2۰22 
موکول کرده؛ جایی که او با لباس تیم ملی ایران در مرحله گروهی برابر 

انگلیس، آمریکا و ولز حضور خواهد داشت.
بدون شک عملکرد تیم ملی ایران تحت هدایت »کارلوس کی روش« 
پرتغالی زیر ذره بین رســانه های بزرگ دنیا قرار می گیرد و این موضوع 
می تواند فرصت های نقل و انتقالاتی جذابی برای ملی پوشان بخصوص 

لژیونرهای شاغل در اروپا فراهم کند.

میرشــاد ماجدی روز دوشنبه در حاشــیه تمرین تیم ملی فوتبال در جمع 
خبرنگاران اظهار داشــت: تیم ملی در اختیار نبی اســت. او گزارشات را به 
هیات رئیسه می دهد. حال و احوال تیم ملی خدا را شکر خوب است. فرآیند 
اعزامشان هم انجام شده، فردا هم رونمایی پیراهن تیم ملی را خواهیم داشت. 
وی در خصوص برگزاری دو جلسه هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال، توضیح 
داد: خوشحالیم که جلســه هیئت رئیسه بعد از مدت ها با حضور همه اعضا 
برگزار شــد. شهره موسوی هم در جلسه بود. مصوبات خوبی هم انجام شد. 
بیشــتر آن در خصوص جام جهانی و تیم بزرگسالان کشورمان بود.وی در 
مورد کمیته جوانان فدراســیون فوتبال، گفت: تیم زیر 2۰ و زیر ۱۷ ســال 
کشورمان بعد از استعدادیابی  که انجام دادیم از مرحله مقدماتی صعود کردند 
و برای مسابقات نهایی و انتخابی جام جهانی آماده می شوند. هفته آینده هم 
تیم زیر 2۳ ســال برای 2 دیدار دوستانه با تیم ملی زیر 2۱ سال باروس به 
این کشور سفر خواهد کرد. تیم زیر ۱۷ سال هم تمریناتش از این هفته آغاز 
می شود. تیم زیر ۱۵ سال ما هم در اردو است. تا چند روز آینده به مسابقات 
کافا اعزام می شود.عضو هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال در مورد  VAR هم 
توضیح داد: تا زمانی که مســئولیت داشتم پیگیر کار بودم ولی این پیگیری 
به عهده خداداد افشــاریان رئیس کمیته داوران گذاشته شده است. قرار شد 
گزارشی ارائه بدهند.ماجدی در خصوص قهرمانی فوتبال ساحلی در جام بین 
قاره ای، گفت: تبریک می گویم. قهرمانی برای هر کدام از رده ها و تیم های ما 
اتفاق بیفتد باعث افتخار است.وی در مورد رونده آماده سازی تیم ملی در جام 
جهانی، اظهار داشت: هر آنچه کادر فنی تیم ملی خواسته، تاج و همکارانش 
آماده می کنند. امیدواریم یک تیم پرقدرت و پرفروغ را در جام جهانی ببینیم. 
قطعا وقتی تغییر سرمربی انجام شد، تمام نگاه ها این بود که بهترین ها برای 

تیم ملی اتفاق بیفتد. ما هم امیدواریم برای اولین بار به دور دوم صعود کنیم. 
عضو هیئت رئیســه فدراسیون فوتبال در مورد اینکه 2 هفته به جام جهانی 
مانده و تیم ملی هنوز حامی مالی ندارد، گفت: شــرکت ها باید در مناقصات 
و مزایده ها شــرکت کنند. زمان ما کم اســت ولی فکر می کنم بتوانیم یک 
حامی مالی خوب را برای تیم ملی بگیریم.ماجدی در خصوص اینکه برخی 
معتقدند با توجه به نتایج اخیر حریفان، صعود تیم ملی ایران خیلی راحت رقم 
می خورد، تصریح کرد: هر تیمی در جام جهانی شرکت می کند برای این است 
که خودش را به ۱۶ تیم و ســپس ۸ تیم برساند. هیچ تیمی به راحتی اجازه 
نمی دهد تیم های دیگر از آن عبور کنند. تیم ملی کشورمان هم از این قاعده 
مستثنی نیست. ولی دیدارهای ایران با اروگوئه و سنگال، بازی انگلیس برابر 
ایتالیا و آلمان، دیدارهای دوستانه آمریکا و ولز را دیدیم به تیم ملی فوتبالمان 
خوشبین شدیم. اگر به همین شرایط پیش برود صعودمان غیرممکن نیست.

تیم ملی فوتبال ایران کمتر از دو هفته دیگر نخستین بازی خود در جام جهانی 2۰22 
را مقابل انگلیس برگزار می کند. اردوی ملی پوشــان ایران در حالی با منتخب بازیکنان 
شــاغل در لیگ برتر و ســه لژیونر ادامه دارد که دستیاران کارلوس کی روش هم هنوز 

تکمیل نشده اند.
ســرمربی پرتغالی تیم ملی ایران هنگام توافق با مهدی تاج برای بازگشــت به جایگاه 
خود خواســتار حضور جواد نکونام به عنوان تنها دستیار ایرانی اش شد اما سرمربی فعلی 
فولاد خوزســتان خواســته آنها را رد کرد تا خبری از حضورش روی نیمکت تیم ملی 
در جام جهانی قطر نباشــد. نکونام در حالی خواســته مهدی تاج را نپذیرفت که رئیس 
فدراســیون فوتبال نه تنها از او با اطمینان به عنوان تنها مربی ایرانی در کادر فنی تیم 
ملــی یاد کرد بلکه او را ســرمربی بعدی تیم ملی ایران پــس از پایان رقابت های جام 
جهانی قطر معرفی کرد. عدم حضور سرمربی فولاد در جمع مربیان تیم ملی ایران چهره 
جانشــین او را مبهم کرده اســت. کی روش پیش از این عنوان کرده بود هیچ گزینه ای 
جز نکونام را برای نشستن کنار خودش انتخاب نخواهد کرد اما گفته او با دیدگاه رئیس 

فدراسیون برای آینده این تیم کاماً تفاوت دارد.
تاج در نشســت خبری پس از حضور مجدد در جایگاه ریاست فدراسیون فوتبال عنوان 
کرده بــود: »در قرارداد فعلی ما با آقای کی روش، ایشــان الان ســرمربی ما در جام 
ملت های 2۰2۳ آســیا نیســت. شــاید از کی روش در جام ملت ها به عنوان مدیر فنی 
اســتفاده کنیم و از نکونام به عنوان سرمربی. صحبتش را داشــتیم. البته برای نکونام 

همچنان در حال رایزنی هستیم تا اتفاقی رخ بدهد.«

امیر خوش خبر سرپرست با سابقه تیم ملی بعد از لیگ ملت ها از سمت خود کنار رفت. 
بهروز عطایی،   ســرمربی تیم ملی دلیل این اتفاق را سبک های مختلف مدیریتی عنوان 
کرد اما خوشــخبر در این مدت واکنشی نشــان نداد. به تازگی صحبت های محمدرضا 
داورزنی رئیس فدراســیون والیبال در مورد کناره گیری خوشخبر از سرپرستی تیم ملی 

حواشی زیادی را به وجود آورد.
خوش خبر در مورد کناره گیری از سرپرســتی تیم ملی به ایســنا، گفت: روزی آمده و 
روزی رفته ام. این رفت و آمدها در چنین کارهایی طبیعی اســت. صحبت خاصی ندارم 

اگر داشتم صحبت می کردم. قرار نیست تا ابد بمانم.
او در پاســخ به اینکه با توجه به نزدیکــی لیگ ملت ها به قهرمانی جهان انتظار چنین 
تغییری نمی رفت، بیان کرد: این طبیعی است. سلیقه من با سلیقه سرمربی تیم ملی جور 

درنیامد و روش کارمان هماهنگ نبود. بنابراین تصمیم بر این شد که نباشم.
خوش خبر در واکنش به اینکه بین بازیکنان تبعیض قائل شــده و همین موضوع دلیل 
قطع همکاری با تیم ملی اســت،   گفت: چنین چیزی وجود ندارد احتمالا شیطنت برخی 
افراد بوده که می خواستند اوضاع را بهم بریزند. اگر درست بود نمی توانستم ۱۶، ۱۷ سال 
سرپرســت تیم ملی بمانم، تیم ملی را به بهترین نحو اداره کنم و به این نتایج درخشان 
برسانم. نه تنها من بلکه مربیان، بازیکنان و فدراسیون همه دست به دست هم داده ایم.

او افزود: اگر قرار بود اشــتباهی در این سطح انجام بدهم طبیعتا نمی توانستم ۱۷ سال 
سرپرست تیم ملی بمانم. این  نتایج درخشان هم به دست نمی آمد و یک تیم تکه پاره 

و از هم گسیخته به وجود می آمد. این صحبتی خیلی خام و بدون ریشه و پایه است.

 اقتداری که »لرزه« 
به تن بازیکنان انداخت

 طارمی و تمدید قرارداد با پورتو؛ 
شاید بعد از بازگشت از جام جهانی!

 ماجدی: صعود تیم ملی فوتبال 
غیرمِمکن نیست

چهره مبهم مربی ایرانی روی 
نیمکت تیم ملی ایران

 »اگر اشتباه می کردم ۱۷ سال 
سرپرست تیم ملی نمی ماندم«


